
 
 
 
 
 

Zápis z  jednání výboru VOS 
dne 10. prosince 2013   

 
 
Přítomni: Ing. F. Barták, RNDr. Petr Dolanský, RNDr. Bohuslava Trnková, CSc. 
 doc. Mgr. Antonín Staněk, Ph.D., prof. Ing. A. Čegan, CSc. 
Hosté: Mgr. František Dobšík 
 
   
 
 

Program jednání výboru VOS dne 10. prosince 2013   
 
 
 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 12. 11. 2013. 
2. Projednání zápisu z KK ze dne 29. 11. 2013. 
3. Příprava Výroční konference VOS. 
4. Řetězení smluv na dobu určitou. 
5. Výzva ČMOS PŠ k oslovení poslanců a poslankyň. 
6. Smlouva s inspektorkou BOZP Bc. Bartákovou. 
7. Různé 

• Platební morálka ZO VOS. 
• Nedodané Evidenční listy. 
• Datum příštího výboru. 

 
 

Průběh jednání 
 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 12. 11. 2013. 

2. Výbor vzal na vědomí zápis z jednání kontrolní komise ze dne 29. 11. 2013. 

3. Členové výboru pracovali na přípravě materiálů pro Výroční konferenci VOS.  

4. Výbor se opětovně zabýval problematikou řetězení pracovních smluv na dobu určitou. Výbor se v žádném 
případě nevyhýbá koordinaci postupu v této záležitosti, jak se objevilo ve stanovisku doc. Kubáčka. Byl to 
právě výbor VOS, který si vyžádal stanovisko Legislativní rady ČMKOS. Toto stanovisko je možné brát jako 
základ pro vyjednávání na jednotlivých vysokých školách. Vzhledem k velké rozdílnosti podmínek však výbor 
nemůže vytvořit jednotný vzor, jak by se mělo postupovat. Vzorovou dohodou mezi odborovou organizací a 
zaměstnavatelem by mohla být dohoda uzavřená na UTB ve Zlíně. Sekretariát se pokusí získat svolení 
dotyčné ZO VOS, zda může tuto jejich dohodu použít jako příklad dobré praxe. Výbor uvítá, pokud jej 
jednotlivé ZO VOS seznámí s výsledky svého vyjednávání. Tam, kde by došlo k závažným potížím, je výbor 
připraven poskytnout pomoc. Je třeba, aby ZO VOS věděly, že získat souhlas odborové organizace formou 



podpisu takové dohody je povinností zaměstnavatele, nikoli naopak. Bez písemného souhlasu odborové 
organizace, pokud u zaměstnavatele působí, nelze zavést úpravu termínovaných smluv podle § 39/4 ZP. 

5. Předsednictvo ČMOS PŠ vyzvalo své členy k oslovení poslanců a poslankyň v okruhu jejich působnosti. Jako 
člen Asociace se VOS připojuje k této výzvě. Pokud budou mít ZOVOS zájem jednat se svým regionálním 
poslancem, žádá je výbor VOS o informaci, jaký byl výsledek tohoto jednání. Seznam členů výboru pro vědu, 
vzdělání, kulturu a tělovýchovu je přílohou zápisu. Předsedové obou svazů budou jednat s předsedou výboru.  

6. Výbor VOS rozhodl o prodloužení smlouvy s inspektorkou BOZP Bc. Bartákovou na další rok. 

7. Různé: 

• Platební morálka: Výbor VOS rozhodl, že organizacím, které nemají splněny své povinnosti 
vyplývající ze Stanov a Finančního řádu VOS a do 7. ledna  2014 nedojde z jejich strany k nápravě, 
bude pozastavena registrace ve VOS. Všechny ZO VOS, kterých se to týká, budou na tuto skutečnost 
upozorněny dopisem. 

• Situace na VŠTE v Českých Budějovicích se dostala do stavu, kdy by ji měla prošetřit akreditační 
komise. Sekretariát se proto spojí s prof. Dvořákovou a požádá ji o konzultaci, protože VOS nemá 
právo provádět vnitřní šetření a není tudíž schopen objektivně posoudit situaci. 

• Jednání výboru se jako host zúčastnil předseda ČMOS PŠ Mgr. František Dobšík. Bylo domluveno 
společné zasedání členů Asociace dne 7. 1. 2014 od 13:00. Dále se projednával společný postup při 
jednáních se členy budoucí vlády a předsedou školského výboru PS. 

• Termín výboru:  7. ledna 2014 od 10:00. 

 
 

V Praze, . 2013      Za správnost: Ing. Barták 
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